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     INTERPELACJA 

 

Dotyczy: renowacji Kopca Wandy 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

na spotkaniu z mieszkańcami Nowej Huty zwrócono się do mnie z prośbą o interwencje  
w sprawie renowacji Kopca Wandy oraz odsłonięcie jego panoramy poprzez  wycięcie  
i pielęgnację drzew i krzewów wokół niego. Należy również zadbać o dojazd do niego i tym 
samy remont drogi oraz budowę miejsc parkingowych w pobliżu. Kopiec Wandy jest ważnym 
zabytkiem nie tylko dla Nowej Huty, ale również dla całego Krakowa. Jest miejscem chętnie 
odwiedzanym przez turystów, a mieszkańcy z przyjemnością spędzają w tym rejonie ciepłe 
wiosenne dni organizując pikniki. Bardzo ważnym jest, aby zachować kopiec oraz otoczenie 
wokół niego w jak najlepszym kształcie, również ze względu na bezpieczeństwo 
odwiedzających, gdyż miejscami osuwa się z niego ziemia. 

Panie Prezydencie, pragnę zauważyć, że na przestrzeni kilkunastu lat wielokrotnie na prośbę 
mieszkańców zwracałem się z wnioskiem o renowację tego miejsca i chciałbym się dowiedzieć 
czy coś w tej kwestii zostało już zrobione. 

Szanowny Panie Prezydencie, proszę o pilną realizację niniejszego zadania. 

   
 

 

Z wyrazami szacunku 

 

            Edward Porębski 


